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Sprawozdanie z działalności 

Komisji Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Tarnowie w 2024 roku 

 

Komisja Porządku Publicznego została powołana uchwałą nr I/11/2018 Rady Miejskiej w Tarnowie 
z dnia 22 listopada 2018 r. 

W skład Komisji w roku 2024 wchodziło dziewięcioro radnych: 

Józef Gancarz – Przewodniczący Komisji, 
Pani Barbara Koprowska, 
Pan Roman Korczak, 
Pani Krystyna Mierzejewska, 
Pan Adam Sajdak, 
Pani Angelika Świtalska, 
Pan Marian Wardzała, 
Pan Tadeusz Żak, 
Pani Jolanta Żurowska. 

Po wyborach do Rady Miejskiej, które odbyły się 7 kwietnia 2024 roku, na pierwszej sesji Rady 
Miejskiej IX kadencji powołano uchwałą nr I/12/2024 z dnia 9 maja 2024 r. Komisję Porządku 
Publicznego w składzie: 

Pan Zbigniew Kolak – Przewodnicy Komisji (wybrany na pierwszym posiedzeniu zwołanym przez 
Przewodniczącą Rady Miejskiej podczas sesji 9 maja 2024 r.),  

Pan Henryk Łabędź – Wiceprzewodniczący Komisji (wybrany na posiedzeniu 23 maja 2024 r.),  
Pani Grażyna Barwacz,  
Pani Ewa Jasiak,  
Pan Adam Sajdak,  
Pan Grzegorz Światłowski,  
Pan Piotr Wardzała. 

Na posiedzeniu, które odbyło się 17 lipca 2024 r. Radny Zbigniew Kolak złożył rezygnację 
z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego - została ona przyjęta 
jednomyślnie przez Komisję.  

Uchwałą nr V/51/2024 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 17 lipca 2024 r. w sprawie zmian 
w składach komisji Rady Miejskiej w Tarnowie, do składu Komisji Porządku Publicznego Rady 
Miejskiej w Tarnowie został powołany Pan Dominik Gondek.  

W związku z odwołaniem Radnego Zbigniewa Kolaka z funkcji przewodniczącego, Komisja 
Porządku Publicznego na posiedzeniu 12 września 2024 r. wybrała nowego przewodniczącego. 
Został nim Radny Dominik Gondek. 

Posiedzenia Komisji Porządku Publicznego w 2024 roku odbywały się w terminach wyznaczonych 
wcześniej przez Przewodniczącego Komisji zgodnie z planem przyjętym przez Radę Miejską 
w Tarnowie.  



Komisja na posiedzeniach procedowała tematy zgodnie z przyjętym planem pracy 
z uaktualnieniem porządku obrad o sprawy wnoszone przez uprawnione do tego osoby lub 
instytucje.  

Wśród tematów omawianych znalazły się między innymi: 

1. Omówienie ewentualnego problemu bezdomności w Tarnowie. Porównanie stanu w roku 
2023 w stosunku do lat poprzednich.  

2. Utrzymanie czystości i porządku w mieście w zakresie odśnieżania ulic oraz naprawy dróg 
po okresie zimowym. Stan przyznanego i wykorzystanego budżetu w tym zakresie.  

3. Informacja Policji, Straży Pożarnej i Straży Miejskiej o stanie bezpieczeństwa i porządku 
w Tarnowie za 2023 r.  

4. Przygotowanie do sezonu wakacyjnego infrastruktury będącej w administracji Gminy 
Miasta Tarnowa. Stan techniczny tych obiektów.  

5. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o realizacji inwestycji w zakresie Porządku 
publicznego zapisanych w budżecie Gminy Miasta Tarnowa na rok 2024 i lata następne. 

6. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w drodze do szkół. Oznakowanie poziome i pionowe 
ulic. 

7. Problem narkomanii i alkoholizmu w mieście. Porównanie za lata 2022/2023/2024. 
8. Przygotowanie służb komunalnych do sezonu zimowego.  

W wolnych wnioskach i sprawach bieżących Radni zapoznawali się z dodatkowymi informacjami 
dekretowanymi do Komisji m.in. przez Przewodniczącego Rady oraz z odpowiedziami Prezydenta 
Miasta na wnioski Komisji.  

Komisja opiniowała projekty uchwał, dokonywała przyjęć wymaganych sprawozdań i informacji 
zgodnie z ogólnie przyjętymi wymogami pracy Komisji i Rady Miejskiej oraz obowiązującym 
Statutem Gminy Miasta Tarnowa. Łącznie Komisja wydała 6 opinii do materiałów sesyjnych oraz 
3 opinie do wniosków radnych Rady Miejskiej w Tarnowie do projektu Uchwały Budżetowej Gminy 
Miasta Tarnowa na rok 2025. 

Komisja skierowała również wnioski do Prezydenta Miasta Tranowa między innymi o: 

1. sprawdzenie stanu technicznego i urbanistycznego ulicy Wyszyńskiego na wysokości 

przejazdu kolejowego – od ul. Klikowskiej, przed ul. Hodowlaną; 

2. podjęcie działań zmierzających do zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców, poprzez 

zintensyfikowanie patroli Straży Miejskiej; 

3. montaż tablicy przy wejściu do parku Strzeleckiego od ulicy Słowackiego z regulaminem 

korzystania z parku; 

4. montaż znaku zwiększającego bezpieczeństwo przy ul. Stalowej; 

5. sprawdzenie możliwości wytyczenia tymczasowego przejścia dla pieszych przy ul. Orkana 

na wysokości sklepu monopolowego.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

Dominik Gondek 


